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Slovo starosty 
Vážení a milí spoluobčané, 
doba kolem nás uhání mílovými kroky. Poslední zbytky sněhu postupně roztávají 
a po sněhových radovánkách můžeme pomalu uklízet běžky a sáňky. Pěkné 
sluneční počasí v posledních dnech spíše připomíná jaro.  
Co nás zatím bohužel neopouští je malý, zákeřný koronavirus. Očkování probíhá 
pomaleji, než jsme všichni čekali. Proto je nutné, abychom byli všichni velmi 
trpěliví. Dodržovali sice nepříjemná, ale nutná opatření. S osobní odpovědností 
zvládneme epidemii snáze a lépe. Prosím vás o dodržování stále platných 
opatření, jako je především nošení aktuálně respirátorů na veřejných místech, 
hygiena rukou a udržování rozestupů. Pomůžeme tím především lékařům, kteří 
nyní zažívají jedno z nejtěžších období. 
V měsíci lednu jsme provedli nezávazné šetření zájemců o očkování v domě s 
pečovatelskou službou. Tyto informace jsme následně postoupili Jihočeskému 
kraji. Původní plán, že Jihočeský kraj obyvatele osloví mimo systém registrací, 
vzal již za své. Proto musí všichni zájemci o očkování provést registraci sami. Kdo 
bude potřebovat poradit nebo pomoc s registrací pro očkování, může se obrátit na 
pracovnice městského úřadu. 
V průběhu února se změnil vzhled webových stránek Města Nová Včelnice. 
Stránky jsou uživatelsky přívětivější a odpovídají i nové legislativě. Současně bylo 
také spuštěno zasílání důležitých informací pomocí SMS zpráv. V uplynulém 
měsíci jsme tímto způsobem informovali občany např. o uzavření lékárny nebo 
sběrného dvora. Pro zasílání informací je nutné vyplnění formuláře, který je i v 
tomto zpravodaji. 
Z investičních akcí jsou již v plné práci opravy pokojů 14 a 15 na penzionu 
Athéna. Začíná také rekonstrukce vestibulu základní školy. V základní škole je 
zatím malý provoz, ale i tak prosím o zvýšenou opatrnost, abychom předešli úrazu 
nebo jiné nepříjemnosti. V přípravě je také výběrové řízení na dodavatele domu 
služeb. V rámci této akce budou kompletně opraveny stávající obchody zeleniny, 
pekařství a další méně využívané prostory přízemní části, včetně venkovních 
ploch. Součástí rekonstrukce je i vybudování nové plynové kotelny, která nahradí 
stávajícího dodavatele centrálního vytápění. Po zimě jistě přijdou na pořad 
drobné opravy asfaltových výtluků. Úspěšně bylo také dokončeno územní 
rozhodnutí na revitalizaci sídliště Na Hliněnce, a můžeme přikročit k přípravě 
dokumentace pro stavební řízení. Když vše půjde hladce a podle předpokladu, tak 
první rozšíření parkovacích ploch by mohlo začít již v tomto roce.  
Přeji vám krásný měsíc březen a pevné zdraví                        Tomáš Hrubec, starosta   

Informace města
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Záměr prodeje parcel v Luční ulici 
Město zveřejnilo záměr prodeje parcel v Luční ulici. Podrobnosti naleznete na 
úřední desce nebo webových stránkách. Lhůta pro podání žádostí běží od 15. 2. 
2021 do 8. 3. 2021 do 12:00. Prodej bude probíhat dle Pravidel prodeje pozemků v 
Luční ulici, které schválilo zastupitelstvo města v prosinci loňského roku. 

Informace města

Svoz tříděného odpadu 

Průhledný pytel s plasty je nutné označit 
samolepkou čárového kódu. Současně, 
prosím, napište např. lihovým fixem vaše 
číslo popisné pro případ, že se čárový kód 
odlepí – to se stává především v zimních 
měsících. Čárové kódy, které jsou nalepené 
před plněním pytle lépe drží. 
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COVID vyřadil z provozu celé technické služby 
Jistě většině z vás neuniklo, že musel být zcela uzavřen sběrný dvůr, ve městě 
nebyla prováděna téměř žádná údržba a to nejen komunikací. Vše má na svědomí 
COVID, který se Včelnici „docela zabydlel“, a vyřadil z provozu technické služby. 
Situace, kterou si nikdo neplánoval a hlavně nepřál. Věříme, že se počínaje novým 
měsícem vše vrátí k normálu, technické služby opět začnou fungovat a do provozu 
se vrátí i sběrný dvůr. Děkujeme všem za pochopení tohoto nepříznivého stavu. 

A jaká jsou covidová čísla v Nové Včelnici ke dni uzávěrky našeho zpravodaje tj. 
k 23. 2. 2021? 
Počet obyvatel                    2277 

Aktuální počet covid pozitivních           33 

Počet covid pozitivních na počet obyvatel v %   1,45 

Informace města

Za poslední týden Kumulativní počet

Nově pozitivní 13 250

Hospitalizovaní 4 24

Vyléčení 16 211

Zemřelí 2 6

taj.

Svoz odpadů v březnu

Sběrný dvůr bude pro veřejnost otevřen opět od 3. března.

Žádáme občany, aby k placení 
k o m u n á l n í h o o d p a d u 
přednostně využívali možnosti 
bezkontaktní platby na účet 
města č . 603173349/0800, 
v a r i a b i l n í s y m b o l a v ýš i 
poplatku vám sdělí pracovnice 
finančního odboru na tel. č.    
384 371 325 nebo 384 371 326, 
případně mobil 777 696 986. 

Platba odpadů
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Sněhoví sochaři děkují 
Chtěli bychom touto cestou 
poděkovat, panu starostovi T. 
Hrubcovi, za milé dárky, kterými 
nás obdaroval jako poděkování za 
naše sněhové království. 

Po shlédnutí reportáže v TV Nova 
se na nás přijel podívat i senátor 
z a J i n d ř i c h o h r a d e c k o a 
Pelhřimovsko pan J. Chalupský,  

Poděkování

který byl nadšený, že i v této podivné době se dějí pozitivní věci. Věřte nám, 
nečekali jsme takovou spoustu kladných ohlasů. Největší radostí a zároveň 
poděkováním nám byla rozzářená očka dětí a také dospělých, kteří se přišli 
podívat na naše sněhové postavičky.  DĚKUJEME!    Sněhoví sochaři Radek a Tomáš 

Děkuji, paní Evě Jakešové... 
Děkuji, paní Evě Jakešové, za laskavou a všestranou péči o mého manžela. 

Zdeňka Hanusová 

Ocenění práce zaměstnanců technických služeb 
Chtěla bych poděkovat a ocenit práci zaměstnanců, kteří uklízejí sníh v naší ulici. 

Děkuji, Marcela Langerová, Vrchlického ulice

V Nové Včelnici se vybralo 4 722 Kč 
V Nové Včelnici se v Tříkrálové sbírce vybralo 4 722Kč. I nadále lze až do 30. 
dubna přispívat do online kasiček,  www.trikralovasbirka.cz .

http://www.trikralovasbirka.cz
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Prvňákům ve škole nejvíce chybí tělocvik 
Zajímá vás, čím by chtěly být děti až budou velké? Někdo dinosaurem, někdo 
veterinářem anebo také vědkyní. I v této nepříznivé době jsme s respirátory na 
ústech zavítaly mezi naše prvňáčky, abychom se zeptaly, čím by jednou chtěli 
být, co si představují pod pojmem COVID, a na spoustu dalších otázek.  
„Těším se, že budu moct jet letadlem na nějakou dovolenou, protože teď nemůžu 
nikam.“, i takovou odpověď si můžete přečíst v následujícím rozhovoru. Je vidět, 
že současná epidemie zasáhla i ty nejmenší, ač se to nemusí zdát. Všem 
přítomným žáčkům jsme položily dvě stejné otázky a třetí individuální. 
Otázky pro všechny: 
1. Čím bys jednou chtěl/a být až budeš velký/á? 
2. Víš, co znamená, když se řekne COVID? 

Ze života školy

Nina Argalassyová 
1. To jako nevím, ale nejvíc 
bych chtěla pracovat v obchodě 
jako prodavačka. 
2. Jo, že je koronavirus, proto 
musíme nosit roušku. 
Va d í t i , že m u s í t e p ř i 
vyučování nosit roušky? 
Jo, protože když nenosíme 
roušku, je to lepší, líp se nám 
dýchá. Přes roušku se moc 
dýchat nedá. Nina Argalassyová                David Šojsl 

David Šojsl 
1. Řidičem autobusu, protože se mi tam líbí všechno. 

2. Ne. 

Co tě ve škole nejvíce baví? 
Svačiny, protože mamka mi dává dobré jídlo.

Sedrik Strašík 
1. Policajtem, já prostě nevím. 
2. Malinko, to je ten virus, proto musíme nosit ty 
roušky. 
Co nejraději děláš, když přijdeš ze školy domů? 
Když přijdu domů, jdu si lehnout a rád si hraju hry na 
telefonu.Sedrik Strašík
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Ze života školy

Vítek Němec                                    Jan Vokuš
Vítek Němec 
1. Asi kamioňákem, jako taťka. 
2. Jo, že je tu korona blbá. 
Přál by sis, aby do školy začali chodit 
všichni žáci? 
Jo, protože s nima kamarádím. Ségra se 
musí učit doma, a chtěla by chodit do školy. 

Jan Vokuš 
1. Opravářem, 
abych opravoval 
auta. 
2. Ne. Nemoc? 
Myslíš si, že je 
učení náročné 
nebo je to spíš 
zábava? 
Zábava. Baví mě 
číst.

Veronika Ferková

Agáta Holcová 
1. To nevím. Třeba zvěrolékařkou, mám ráda 
zvířata. 
2. Jo, to je taková nemoc COVID 19. 
Kdyby sis mohla přát, aby se něco 
změnilo, co by to bylo? 
Třeba mít nového pejska.

Veronika Ferková 
1. Paní učitelkou. 
2. Protože je koronavirus. 
Je pro tebe učení jednoduché? 
Jo, dostávám jedničky, dvojky a trojky.

Agáta Holcová
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Marie Chvalkovská 
1. Veterinářkou, protože mám ráda zvířátka. 
2. Je to nemoc. 
Víš jak dlouho se chodí do základní 
školy? 
Ne, asi rok. 

Ondřej Čvančara 
1. Já nevím, asi být zedníkem. 
2. No, to je vlastně tamta nemoc. 
Na co se nejvíc těšíš, až "jednou" skončí 
tahle koronavirová pandemie? 
Těším se, že budu moct jet letadlem na 
nějakou dovolenou, protože teď nemůžu 
nikam. 

Ze života školy

      Marie Chvalkovská              Andrea Křivková

Ondřej Čvančara         Helena Miklíková

Adéla Stejskalová

Adéla Stejskalová 
1. Policajtkou, líbilo by se mi dávat 
pouta. 
2. Ne. 
Bylo to lepší ve školce nebo ve 
škole? 
Ve školce, tam jsme si mohli hrát. 

Helena Miklíková 
1. Paní učitelkou, protože se chci 
všechno naučit, a až se všechno 
naučím, tak můžu učit děti ve 
škole. 
2. Ne. 
Co se ti ve škole nelíbí? 
Když píšeme dlouho. 

Andrea Křivková 
1. Veterinářkou, protože 
se mi líbí zvířátka. 
2. Ne. 
Našla sis ve třídě nové 
kamarády? 
Jo, Adélku, to je největší 
kamarádka. 
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David Horejš 

1. Já nevím, to je takové… 
Mamka by chtěla po nás, 
abysme se stali takovýma 
firmama, jako zedníci. A já 
jsem říkal, že bych chtěl být 
zemědělcem na kombajnu. 

2. To znamená, že někdo má 
bacil nebo něco takového. 

Co ti ve škole nejvíce chybí? 
Že nemáme tělocvik. To je 
ne jv íc b lbý, z rovna ten 
tělocvik… 

Ze života školy

David Horejš                   Oliver Kyselák                   

Anežka Brusová 

1. Vědkyní, protože chci se naučit hodně věcí, 
abych mohla něco vytvořit. Já i doma si třeba 
večer rozsvítím lampičku a vytvářím a 
vymýšlím, protože mě to baví, tak chci být 
vědkyní. 

2. Jo, to je takový bacil. Když někdo nemá 
roušku, tak se mu to chytí do pusy. 

Není to ve škole divné, když je tu tak málo 
dětí, nebo je to naopak lepší? 
No je to lepší, aspoň zrovna pro ty, co tu jsou. 
Jak je tu málo dětí, tak se nepomícháme s 
těm a b a c i l a m a a n e d o s t a n e m e t e n 
koronavirus. Tak proto je lepší, že je tu málo 
dětí.

Oliver Kyselák 

1. Veterinářem, protože mám rád zvířata. 

2. Vím, to je korona, to je taková nemoc, když má někdo bacily a je mu zle. 
Jsi rád, že můžete chodit do školy nebo by ses raději učil doma, jako ostatní 
žáci ve vyšších třídách? 
Jsem radši ve škole, protože přes počítač si nemůžeme s kamarádama povídat, a 
nemůžeme nic malovat, jak to máme tady ve škole, prostě…

Anežka Brusová
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Ze života školy

Ondřej Kovalčík                         Radek Štefl                                  

Ondřej Kovalčík 
1. Lev, protože mám rád 
zvířata. 
2. Nemoc, velká nemoc, 
taková na testy. Moje 
mamka už byla na testu a 
měla štěstí, že neměla 
covid. 
Myslíš si, že je důležité 
chodit do školy? 
Jo, protože se víc naučíme 
číst, psát, počítat. 

Radek Štefl 
1. Dinosaurus, abych měl sílu. 
2. Ne. 
S kým bys chtěl nejraději sedět v jedné lavici? 
S Vítkem, s ním kamarádím. 

Ella Musílková 
1. Veterinářkou, protože mám ráda zvířata. 
2. Ne. 
Který předmět tě nejvíce baví, a který naopak 
nebaví? 
Matematika mě baví a čeština mě nebaví. Ella Musílková

Daniel Šívr 

1. Jezdit na vlakách, protože mě to baví. 

2. Nemoc. Nosíme roušky, abysme to 
nechytli. 

Nevadí ti, že teď nemůžete chodit do 
žádných kroužků? 
Nevadí, já bych nikam nechodil. 

Šárka Vicanová 

V době rozhovoru byla bohužel nemocná. 

Daniel Šívr
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Jak moc složité je v této době vyučování?  
Vyučování je složité, hlavně v 1. a 2. třídě. Nejhorší bylo, když jsme měli měsíc 
distanční výuku. Zrovna v té době děti přecházely z tužky na pero. Nedovedete si 
představit, jak je to těžké, naučit děti psát přes počítač. Do dneška mají špatné 
držení pera. Musím hrozně poděkovat rodičům, kteří nám moc pomohli, bez nich 
bychom to nezvládli. Museli s dětmi sedět u počítače a prakticky děti všechno 
naučit. Pro ně to bylo také velice vyčerpávající.  
Je to velký rozdíl oproti běžnému režimu? 
To, že teď prvňáci mohou chodit do školy, je určitě dobře, i když je to také 
náročné. Děti musí mít roušku na puse, což je pro ně obtížné, protože se jim 
samozřejmě hůře dýchá. Naštěstí tu nikdo z nich dosud nebyl pozitivní. Strašně 
dětem chybí tělocvik, to si neumíte ani představit… Necháváme je alespoň 
proběhnout po chodbě. Děti jsou plné energie a my jsme unavení. Od 1. února 
máme ve třídě asistentku Lenku Dobešovou. Hodně mi pomáhá, a je moc šikovná. 
Není ve škole nepřirozený klid? Jak se na to díváte? 
Cítíme se tu jak na pustém ostrově, kolegy vídáme jen spoře, v jídelně je 
nepřirozené ticho. Divný pocit. Jdete po chodbě a nikde nikdo. Nemůžeme se 
setkávat ani s druháky. Každý chodíme jiným vchodem. Jak říkám, jsme jak 
ztroskotanci na neobydleném ostrově. 
Těšíte se na to až přijdou do školy všichni žáci? 
Těšíme se. Distanční výuka je náročná, a každý se k tomu postaví jinak. Myslím si, 
že děti budou všechno dlouho dohánět. 

Děkujeme, vedení školy a třídní učitelce, za ochotu a vstřícnost, že jsme i v této 
nepříznivé době mohly uskutečnit „živý“ rozhovor s malými žáčky, samozřejmě za 
dodržení všech bezpečnostních opatření. Dětem, za jejich bezprostřednost a krásné 
odpovědi, také děkujeme. 

Pavlína Nebeská a Marie Davidová 

Ze života školy
Huong Tao Le Doanová 

1. Malířkou, protože já krásně kreslím a baví mě 
to. 

2. Ne. 

Co budeš dělat až budete mít jarní prázdniny?  
Budu si hrát a malovat. 

Stranou nezůstala ani třídní učitelka prvňáčků 
Marta Plášilová, která nám ochotně vypověděla, 
jak to teď ve škole chodí. Huong Tao Le Doanová 
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V mateřské škole zavládly karnevalové radovánky

Ze života školky
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Ze života školky
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Sčítání lidu, domů a bytů
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Sčítání lidu, domů a bytů
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Připomenutí významných osobností Novovčelnicka 

Nahlédnutí do historie

Josef Hrůša 
Josef Hrůša, básník Českomoravské vrchoviny, se 
narodil 28. února 1889 v Nové Včelnici, na osadě 
Brabci čp. 4 (dnes dům u Hroníčků), jako osmé 
nejmladší dítě Františka Hrůši, domkáře a 
hostinského na Brabci a matky Marie, dcery Jakuba 
Sosny, tkalce na Brabci. Rodiče Josefa Hrůši 
pocházeli z Kamenice nad Lipou, kde jeho otec 
Václav byl bednářem a bydleli v čp. 8. 

Knihou básní „Modré s nebe“ z roku 1925 proto 
vstoupil do literatury již „mužně vyspělý, jako 
málokdo z těch, kdo začínají“, jak o něm napsal 

známý kritik Národních listů Miroslav Rutte. Sbírka měla úspěch a jeho umělecké 
nadání nadšeně obdivovali i jiní kritici, např. Karel Sezima, který mluví o 
„obrazech dojatých, roztroušených a nepřeberně marnotratných“. 

Nejvíce na mladého Hrůšu zapůsobila Praha, věčně živý zdroj inspirace všech 
tvůrčích osobností. Zde jeho dílo vyvrcholilo. Uveřejňoval verše, povídky a 
fejetony v mnohých uměleckých časopisech té doby. Mnohokrát se Hrůšovo 
jméno objevilo v Rutteově Cestě, Lumíru, ve Vrbově Prameni, v Neumannově 
Červnu. Též Karel Čapek rád přijímal Hrůšovy práce pro Lidové noviny. V Praze 
vydal i sbírku básní Kytice, za kterou dostal stipendium od České akademie věd a 
umění, když již předtím v roce 1926 a 1928 obdržel stipendium z fondu Julia 
Zeyera. 

Josef Hrůša, plachý a pokorný básník jižních Čech, jak sám sebe nazval, vyšel z 
expresionistické literární generace, která u nás nastoupila po 1. světové válce. Od 
svých známějších vrstevníků se však výrazně odlišuje svým regionálním a téměř 
osamoceným postojem. Hrůša se ve svých básních neustále vrací k milovanému 
rodnému kraji a jeho přírodě, v níž srdce všech lidí z Vysočiny zapustilo své 
kořeny. Opěvoval líbeznost a zádumčivost Českomoravské vrchoviny i těžký život 
jejích obyvatel silnými a rozmanitými básnickými výrazovými prostředky, což mu 
získalo řadu obdivovatelů. 

Poslední sbírka Slunce kreslí na zeď mu vyšla roku 1952. Hrůša tehdy pracoval v 
účtárně vydavatelství Mladá fronta. Stále se však věnoval literární tvorbě a 
připravoval knihu próz Koule se točí a Knihu veršů. Uprostřed práce však zemřel 
15. června 1953 v Praze. 



Výjezdy JSDH Nová Včelnice za období 1. 1. 2021 - 23. 2. 2021

Zásahy hasičů; inzerce

Typ události Počet účastí Celkový čas

ostatní pomoc 1 0:19

požár 1 0:52

technická pomoc 5 3:20

celkem za jednotku 7

Zásah u požáru dopravního automobilu u obce Lovětín, na fotografii vlevo.



Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1 100 ks, neprodejné. 
Evidenční číslo: MK ČR E 11662 IČO: 247146. Měsíčník. Příspěvky nevracíme. Redakce je 
oprávněná články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. 
Příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína 
Nebeská. E-mail: redakce@vcelnice.cz. Uzávěrka podkladů dalšího čísla je vždy 23. den 
předchozího měsíce. Archiv zpravodaje: www.funprint.eu/archiv/novavcelnice  

Realizace: funprint.euARCHIV





Evidence občanů pro rozesílání textových zpráv  
Město Nová Včelnice nabízí pro domácnosti ve svém katastru rozesílání zpráv 
formou SMS textové zprávy. Tato forma komunikace, je určena pro rozesílání 
krizových zpráv a dále pro handicapované občany města. Přes SMS nebudou 
šířeny pozvánky na kulturní akce města nebo reklamní zprávy, s výjimkou 
handicapovaných občanů. 
V případě, že budete mít zájem o tento způsob komunikace, vyplňte prosím 
následující formulář. Děkujeme. 

Příjmení a jméno:     .......................................................................... 
Email           .......................................................................... 
Telefon           .......................................................................... 
Věk nad 65         Ano / Ne 
Handicapovaný      Ano / Ne 
Podpis            .......................................................................... 

Evidence občanů pro registraci psů 
Při ohlašovací povinnosti a platbě místního poplatku ze psů v roce 2021, žádáme 
občany také o poskytnutí čísla zaregistrovaného mikročipu, které bude následně 
zaneseno do naší evidence. Tím se urychlí vrácení psa původnímu majiteli v 
případě zatoulání nebo krádeže.  Děkujeme. 
Příjmení a jméno:    .......................................................................... 
Email          .......................................................................... 
Telefon          .......................................................................... 
Číslo mikročipu     .......................................................................... 
Plemeno         .......................................................................... 
Podpis          .......................................................................... 

Informace o zpracování osobních údajů 
Údaje uvedené v žádosti, použije Město Nová Včelnice, jako správce pro účel této žádosti. 
Příjemcem údajů budou zaměstnanci Městského úřadu Nová Včelnice a volení zástupci 
obce Nová Včelnice. Budou uloženy po dobu 1 roku od vyřazení z evidence žádostí, poté 
budou zlikvidovány. Další podrobnosti a kontakt na pověřence pro ochranu osobních údajů 
najdete na  Milada Vopálková, manažerka pro Jihočeský kraj, pověřenec pro ochranu 
osobních údajů,mobil: +420 774 438 779, e-mail: vopalkova@smscr.cz                          

Formulář města k vyplnění

mailto:vopalkova@smscr.cz
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